
Protokoll fört vid styrelsemöte med Marahamns Väg- och Hamnförening onsdag 13 
februari  2022  i  Nyborgs Folkets hus.
Närvarande :   Per-Agne  Karlsson,  Karl-Axel Bergström, Tore Sandström, Stig Björnemark, 
Göthe Bergström, Alexander Johansson, Susanne Björnemark, Malin Gradin  och Ragnar 
Johansson från valberedningen samt Åke Nyberg som adjungerande.

§1. Mötets öppnande.
      Ordförande Tore Sandström  hälsade alla välkomna . 
 
§2.  Godkännande av dagordning.
        Ordförande gick genom dagordning, som godkändes.

§3.    Föregående protokoll.
          Ordförande gick genom protokollet från 9 februari 2022 med följande komentarer:

- Marahamnsdagen  9 juli-22. Susanne och Malin redovisade om vad dom jobbat 
fram.

- Vaktlistor är färdiga och finns på hemsida och vaktansvarig Anette Hagalid har en 
aktuell vaktlista.

- Underhållsåtgärder. Alexander och Stig ”kollar upp” brygga 3 i närtid
- Slyröjning. Karl-Axel kontaktat Axel Eriksson som kommer till hamnen och kollar.
- Ensmärken. Karl-Axel har kontaktat Kommunen och sjöfartsverket.
- Tvättmaskin i duschrum. Styrelsen funderar vidare hur det går att lösa till en rimlig 

penning.
- Laddstolpar. Eventuellt planeras 3 stolpar . Stig fortsätter planering..
- Vattenskoterbrygga är beställd, men en fråga finns om leverans.

I och med detta godkändes protokollet från 9 februari.
          
§4.            Påskrift årsredovisning.

- Samtliga närvarande ledamöter läste genom verksamhetsberättelsen som skrevs på.
.

§5.      Sommaren 2022.
- Marahamnsdagen 9 juli 2022. Se §3 ovan.
- Underhållsåtgärder. Se §3 ovan.
- Vattenskoterbrygga Se §3 ovan.

§6.            Muddringsprojekt.
- Alla handlingar är inskickade till Miljödomstolen i Umeå. Styrelsens förhoppning 

är att vi får ett positivt beslut så snart som möjligt. Förhoppningen är 2024 .
§7.      Ekonomi.

- Ett fåtal hyresgäster har inte betalat in årets debitering. I dagsläget är ekonomin 
god. 

§6.        Övriga frågor.
- Ragnar Johansson från valberedningen redovisade läget inför årsmötet 20 april-22

   §7.    Avslutning.
            Ordförande tackade för dagens möte.
       
              
                          
                                                                                                                                    
   Per-Agne Karlsson Tore Sandström
   Sekreterare  Ordförande




